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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
فارس: مدیر رسانه ای تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان به 
حاشیه سازی های مربوط به برخی بازیکنان این تیم واکنش 
نشان داد. مسعود سعیدی با اشاره به شایعات پیرامون حضور 
برخی بازیکنان سپاهان در سایر تیم های لیگ برتری اظهار 
داشت: متأسفانه در فصل نقل و انتقالات، حاشیه سازی علیه 
تیم های بزرگ همچون سپاهان از سوی برخی جریانات 
خاص صورت می گیرد و این موضوع امسال درباره سپاهان هم 
شدت گرفته است. وی با بیان اینکه موضوع صدور رضایتنامه 
و مبلغ رضایتنامه و مواردی از این دست در خصوص بازیکنان 
سپاهان صحت ندارد، تصریح کرد: همان طور که بارها اعلام 
کردیم، شهریار مغانلو با باشگاه سپاهان قرارداد دارد و 
شایعات درباره این بازیکن صحت ندارد. آرزوی هر بازیکنی، 
حضور در تیم سپاهان است و شهریار مغانلو نیز بارها تمایل 
و علاقه مندی بسیار خود را به حضور در سپاهان اعلام کرده 
است. مدیر رسانه تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان تصریح 
کرد: هیچ بندی مبنی بر جدایی در قرارداد شهریار مغانلو 
یا هیچ بازیکن دیگری وجود ندارد و موضوع درخواست 
رضایت نامه یا مواردی از این دست به شدت تکذیب می شود. 
وی بیان کرد: متأسفانه برخی افراد و رسانه ها با اهداف و 
اغراض خاص در تلاش هستند که فعالیت های تیم حرفه ای 
سپاهان را وارد حاشیه کنند، اما مطمئن باشند که به هدف 
خود دست پیدا نمی کنند. سعیدی اضافه کرد: سپاهان 
فعالیت های نقل و انتقالاتی خود را آغاز کرده و با آرامش، بر 
اساس درخواست سرمربی تیم و برنامه ریزی صورت گرفته، 
توسط هیات مدیره و مدیرعامل باشگاه، نسبت به جذب 

بازیکن اقدام می کند. 

بیــن المــلل 
  مالک اینترمیامی درباره انتخاب جراردو مارتینو به 
عنوان سرمربی تیمش اظهارنظر کرد. دیوید بکام مالک باشگاه 
اینترمیامی که مدتی قبل لیونل مسی آرژانتینی را خرید، گفت: 
مارتینو یک چهره بسیار قابل احترام و سابقه او گویای همه چیز 
است. مطمئن هستیم که دستاوردهای او در بازی و تجربه به 
عنوان سرمربی الهام بخش اینترمیامی خواهد بود و هواداران ما 
را خوشحال می کند. مشتاقانه منتظر تأثیر او در داخل و خارج 
از زمین هستیم. مارتینوی 60 ساله در دوران مربیگری خود در 
باشگاه های آرژانتینی و پاراگوئه  ای کار کرده و در هر دو کشور 
قهرمانی   به دست آورد. او با بارسلونا قهرمان سوپرکاپ اسپانیا در 
 MLS سال 2013 شد، با آتلانتا یونایتد در سال 2018 قهرمان

و در همان زمان به عنوان بهترین مربی سال نیز انتخاب شد. 
  طبق اعلام باشگاه رئال مادرید با جدایی کریم بنزما، بازوبند 
کاپیتانی تیم به ناچو خواهد رسید. به گزارش اسپورت، کریم 
بنزما بازوبند کاپیتانی رئال مادرید را بعد از جدایی سرخیو 
راموس از تیم بر بازو بسته بود. بنزما بعد از 1۴ سال حضور در 
رئال مادرید تصمیم به جدایی از این تیم گرفت و راهی الاتحاد 
عربستان شد. طبق اعلام باشگاه رئال مادرید بعد از کریم بنزما 
بازوبند کاپیتانی رئال مادرید به ناچو خواهد رسید و این مدافع 
باتجربه کاپیتان نخست رئال در فصل پیش رو خواهد بود. لوکا 
مودریچ، کارواخال و تونی کروس هم به ترتیب بعد از ناچو، 
کاپیتان های دوم تا چهارم تیم خواهند بود. رئال مادرید فصل 
خوبی را با هدایت کارلو آنچلوتی پشت سرنگذاشت و تنها 

توانست قهرمانی در جام حذفی را به دست آورد. 

 کبدی بازان  
در فینال هم حریف هند نشدند

ایسنا: تیم  ملی کبدی ایران در پایان مسابقات 
قهرمانی آسیا با شکست مقابل هند به مدال نقره 
رسید. تیم  ملی کبدی ایران که با نتیجه ۷0 بر 13 
مقابل ژاپن به برتری رسیده بود، به فینال مسابقات 
قهرمانی آسیا در کره جنوبی راه یافت. ملی پوشان 
ایران در فینال این مسابقات مقابل هند به میدان 
رفتند و با نتیجه 32 بر ۴1 شکست خوردند و 
به مدال نقره رسیدند. تیم  ملی کبدی ایران در 
مرحله گروهی مقابل چین تایپه، هنگ کنگ، کره 
جنوبی و ژاپن پیروز و برابر هند شکست خورده 
بود. آنها در نهایت با شکست مقابل هند در رده 
دوم ایستادند. حیدرعلی اکرامی، میلاد جباری، 
وحید رضایی مهر، محمدرضا شادلو، معین شفقی، 
امیرمحمد ظفردانش، احمدرضا عسگری، سعید 
غفاری، امین قربانی، محمدرضا کبودراهنگی، 
علیرضا میرزائیان و محمدکاظم ناصری  بازیکنان 

تیم ملی کبدی ایران در این مسابقه ها بودند. 

خارج ازمستطیل سبز

 مقصد مورد علاقه راموس  
در تابستان

به گزارش کادناسر، قرارداد سرخیو راموس 
با پاری سن ژرمن به پایان رسیده است و او در 
شرایط کنونی بازیکن آزاد است. راموس بعد از 
سال ها حضور در رئال مادرید تصمیم به جدایی 
از این تیم گرفت و با عقد قرارداد دو ساله راهی 
پاری سن ژرمن شد. او در تیم پاریسی ۵8 بار 
به میدان رفت و توانست 6 گل هم به ثمر رساند. 
گمانه زنی ها حاکی از حضور سرخیو راموس در 
لیگ عربستان می داد، چراکه او پیشنهادهای 
بسیار خوبی از این لیگ داشت اما خود راموس 
دوست ندارد که راهی این لیگ شود. طبق 
اعلام رادیو کادنا سر، راموس دوست دارد که 
به رقابت های لالیگا برگردد تا بار دیگر پیراهن 

سویا را بر تن کند. 

خبـــــر

سقف باشگاه استقلال 

 اکثر تیم هایی که در لیگ برتر مقابل استقلال قرار 
می گیرند سیستم تدافعی دارند و چشم به ضدحملات 
بسته اند. با توجه به اینکه هواداران استقلال دوست دارند 
این فصل تیم شان تهاجمی بازی کند، به طور حتم با تدبیر 
و تحلیل نکونام و کادر فنی اش تهاجمی بازی خواهد کرد. 
اگر نکونام پیش از این هم تفکرات دفاعی داشته، باید سبک 
بازی اش در استقلال تغییر کند. تیم طبق تفکرات کادرفنی 
بسته می شود و کسی بهتر از کادر فنی شرایط تیمش را درک 
نمی کند. الان زود است که درباره یارگیری نهایی استقلال 
نظر بدهیم. در خط حمله شاید محمد محبی و مهدی قایدی 
بمانند. اگر جایگزین های این دو بازیکن هم به تیم بیایند، 
شاید کیفیت شان در حد و اندازه آنها باشند. باید منتظر بمانیم 
و ببینیم در طول فصل نقل و انتقالات چه اتفاقی خواهد افتاد 
و آیا مهره های ارزشمند تهاجمی همچون قایدی و محبی 
حفظ خواهند شد. در خصوص اعلام شدن سقف قرارداد برای 
استقلال توسط سرمربی این تیم باید بگویم نکونام باهوش و 
باتجربه عمل کرد و بهترین کار را انجام داد، چون تعیین سقف 
قرارداد، باعث خواهد شد تا اتحاد و همدلی در بین بازیکنان 
بیشتر شود. یک سری بازیکنان که قرارداد بیشتری دارند، 
احساس می کنند نسبت به نفرات دیگر ارجحیت دارند. 
سرمربی با این کار نشان داد بازیکنان تیمش فقط یک سقف 
قرارداد دارند و از همان ابتدا حاشیه را از بین برده و بازارگرمی 
و قیمت های وحشتناک هم به وجود نمی آید. مشکل اصلی 
داوری ایران حرفه ای نبودن داوران  بوده و مهم تر از همه نیز 
عدم وجود VAR در مسابقات است. باید فدراسیون فوتبال 
تعداد داوران محدودی را گزینش و استخدام کرده و با آن ها 
قرارداد حرفه ای امضا کند که فقط شغل شان داوری باشد تا 
تمام تمرکزشان قضاوت در رقابت های فوتبال باشد. بازیکن 
برای بازی در یک فصل 1۵ میلیارد تومان می گیرد، ولی 
حقوق و مزایای داور در طول یک سال هم 100 میلیون 
 VAR تومان نمی شود. اگر بخواهیم تجهیزات و سخت افزار
را هم بیاوریم، اما داور تمرکز نداشته باشد باز هم اشتباهات 
زیادتر خواهد شد و یک بازی، 200 دقیقه طول می کشد. 
چون داور در جریان بازی اشتباه می کند و هر بار درخواست 
VAR می کند. باید داوران تمرکز لازم را داشته باشند و فقط 
با VAR مشکل داوری ما حل نمی شود. همچنین یکسری از 
داوران مشکل جسمانی و آمادگی بدنی دارند و نمی توانند 
به بدنسازی بپردازند . باید هر روز مثل فوتبالیست ها تمرین 
داشته باشند، ولی چون درگیر وضعیت اقتصادی و شغل 
چندم خودشان هستند باعث می شود که آماده بازی نباشد 

و درست سوت نزنند. 

امیرحسین اصلانیان مهاجم سابق پرسپولیس 
در خصوص عملکرد این تیم در فصل نقل 
و انتقالات و برنامه های فصل بعد شاگردان 

گل محمدی صحبت کرد. 
   پرسپولیس ظاهرا در نقل و انتقالات 

قوی عمل نکرده است!
 اگر باشگاه مثل سال قبل نمی تواند با جذب 
بازیکنان مورد نظر کادرفنی، نقاط ضعف تیم را 
پوشش دهد، قطعاً منابع مالی کافی برای خریدن 
بازیکنان در دسترس نیست. تمام این موارد و 
کمبود بودجه برای خرید نفرات، برمی گردد 
به هزینه های بیهوده ای مثل 60 میلیارد تومانی 
که بابت جذب پریرا دادند. در نهایت هم راندمان 
صفری که از او دیدیم و مشخص نیست، چرا او 
را برای آغاز فصل جدید مسابقات نگه داشتند؟ 
چرا باید با چنین عدد های بالایی قراردادهایی 
با بازیکنانی اصلًا در حد فوتبال ایران نیستند، 
بسته شود؟ اگر بخواهیم دنبال داستان آوردن 
پریرا باشیم متوجه می شویم؛ ۵0 میلیارد تومان 
در جای دیگری حرکت می کند و فقط 10 
میلیارد تومان به این بازیکن برزیلی رسیده است. 
از این دست دلال بازی ها به نفع خیلی هاست که 
بازیکنان بی کیفت را وارد باشگاه ها کنند تا اعداد 

و ارقام سرسام آوری در این بین رد و بدل شود. 
نواقص  رفع  برای  پرسپولیس   
تاکتیکی اش به چه بازیکنانی برای فصل 

آینده نیاز دارد؟
پرسپولیس حتما باید در خط حمله 2 مهاجم 
زهردار به خدمت بگیرد، چون لوکادیا اوایل فصل 
که آمد، از لحاظ بدنی خوب نبود، اما  وقتی داشت 
راه می افتاد از پرسپولیس رفت. شیخ دیاباته هم 
بدن مصدومش را آورده بود و آنچنان کار مهمی 
برای پرسپولیس نکرد. پریرا هم به کار تیم نیامد. 
مدیریت باشگاه و کادر فنی باید برای خرید 
بازیکن مورد نظرشان، دیدن فیلم بازی را کنار 
بگذارند. بازیکن مورد نظر را قبل از قرارداد بستن 
به تمرینات بیاورند و او را از هر نظر تست کنند. 
بازیکن خارجی که قرار است تست شود را باید در 
چند بازی دوستانه بگذارند تا کادر فنی عملکرد 
و کیفیتش را زیر نظر بگیرد. این گونه می شود 

بازیکن خوب و باکیفیت خرید. 
 آیا کیفیت آل کثیر و عبدی در خط 
حمله خوب نیست که حتما باید ۲ مهاجم 

جذب شود؟
 قطعاً به فورواردهایی نیاز داریم که از 
بازیکنانی که در حال حاضر در تیم هستند 
بهتر عمل کنند و گل بزنند. تیمی که می خواهد 
حرفی برای گفتن در آسیا داشته باشد باید 
دروازه حریفان را باز کند چون 3 امتیازها از 
گل زدن ها به دست می آید. ضمن اینکه در خط 
هافبک هم باید یک بازی ساز جذب شود تا به تیم 
کمک کند. در باشگاه های استقلال و پرسپولیس 
هم خیلی به بازیکنان رده های سنی مختلف نگاه 
نمی کنند و قرار نیست روی تیم های پایه ای 
خودشان سرمایه گذاری کنند که یک روز در 
آینده از تیم های نوجوانان، جوانان و امیدشان 
بهره برداری داشته باشند. استعدادهای این دو 
باشگاه بزرگ در مسیر دیگری حرکت می کنند 

و هیچ ارتباطی به تیم بزرگسالان ندارند. 

سیدمهدی سیدصالحی
کارشناس فوتبال 

اصلانیان: 
 منابع مالی کافی

 در اختیار پرسپولیس 
نیست! 

پورشه و رنجروور کجا بود، به قول پراید و پرشیا هم عمل نکردند

گنج زاده: وزیر ورزش در اتاق بدون کولر کار می کند؟
سجاد گنج زاده قهرمان کاراته المپیک 2020 توکیو با انتقاد از 
بدقولی های انجام شده گفت: پورشه و رنجروور کجا بود، به قول 

پراید و پرشیا هم عمل نکردند. 
 بعد از کسب مدال المپیک، جهانی، بازی های آسیایی 
و افتخارات دیگر هنوز انگیزه حضور در مسابقات را داری؟

اگر بخواهم صادقانه حرف بزنم و واقعیت را بگویم، باید عنوان 
کنم که بعضی اوقات انگیزه ندارم. برخی اوقات خیلی دلسرد 
می شوم و بعضی وقت ها نیز از انگیزه نفراتی که سن کمتری دارند 
انگیزه می گیرم. زندگی ام قبل و بعد از مدال المپیک متفاوت شد. 
بعد از المپیک شرایط برعکس شد و همه مسئولان ورزشی به 
جای حمایت به نوعی دنبال ضربه زدن بودند؛ برخی از مسئولان با 
بی توجهی و برخی نیز با قول و وعده وعیدهای بی مورد. مسئولان 
فقط وعده دادند و اصلا به این فکر نکردند که این وعده ها به 
ورزشکار آسیب می زند. در بعُد سیاسی نیز خیلی ها در چند وقت 
گذشته اذیت مان کردند. هر کسی دوست دارد ورزشکار را به 
سمت جناح خودش بکشد و بهره برداری سیاسی اش را داشته 
باشد و اجازه نمی دهند ورزشکار راه و زندگی خودش را داشته 
باشد. هر کدام از این مسئولان می خواهند استفاده خود را از 
موقعیت ورزشکار ببرند و بعد آنها را رها کنند. همین باعث می شود 
برخی اوقات انگیزه ادامه دادن نباشد، اما عید امسال با استاد هروی 
در خصوص شرایط داوری و مشکلاتی که بعد از المپیک حتی برای 
من رقم زدند، صحبت کردم. در ادامه تمرینات را شروع کردم و تا 
اینجا نیز همه چیز خوب بوده است. در خصوص مسابقات قهرمانی 
آسیا هم نمی گویم که قرار است کار فوق العاده ای انجام دهم و 

امیدوارم عملکرد و مسابقات خوبی داشته باشم. 

 طبیعتاً با کسب مدال طلای المپیک انتظارات و توقعات 
از تو بیشتر خواهد بود و فشار بیشتری را احساس خواهی 

کرد. 
از روز اولی که عضو تیم ملی شدم، این فشار به گونه های مختلف 

وجود دارد. همه از تیم ایران انتظار دارند و تک تک اوزان تیم ملی 
ستاره هستند و می توانند مدال طلا بگیرند. تیم ما تیم عادی 
نیست. شاید در برخی مسابقات نتایج آنگونه که باید؛ نبوده اما 
دلایل را هم باید نگاه کنیم. در بحث فنی خدا را شکر شرایط خوب 
پیش می رود و انتخابی ها با سختی که وجود داشت تمام شد و 
تمرینات منظم پیگیری می شود، اما در بحث امکانات، سخت افزار، 
رسیدگی و مسابقات بعد از المپیک در حد افغانستان، عراق و 
پاکستان هم نبودیم. هر مسابقه ای برگزار شد ما اعزام نشدیم و 
فقط برخی بچه ها با هزینه شخصی و اسپانسر رفتند. واقعیت 
این است که در این مدت هیچ خدماتی به ورزشکاران داده نشد 

و به نظر من وقتی خدماتی داده نمی شود نباید انتظاری داشت. 
 بچه ها از شرایط سالن شماره 9 مجموعه ورزشی آزادی 

که محل تمرینات تیم ملی است هم گلایه هایی دارند. 
حدود 2 سال است که این سالن را در اختیار کاراته قرار دادند، 
اما واقعاً شرایط درست و حسابی تمرین را ندارد. این سالن فقط 
یک سوله با تاتامی است و از نظر بهداشتی، نور، گرمایش و 
سرمایش و تهویه صفر است. امیدوارم یک مقدار رسیدگی شود؛ 
چراکه سالن افتضاح است. اصلا نمی خواهم بگویم که در روند 
کیفیت ما تأثیر می گذارد؛ چرا که برای یک ورزشکار حرفه ای 
خوب نیست به این مسائل ورود کند. سال ها هر جایی بود تمرین 
کردیم و هیچ وقت نیز در خصوص بهتر شدن شرایط صحبت 
نکردیم و واقعا زیاده خواه نیستیم، اما محل تمرین باید جایی باشد 
که حداقل امکانات را داشته باشد. واقعا وزیر ورزش در اتاقی که 
کولر نداشته باشد و از لحاظ تهویه هوا مناسب نباشد، می نشیند 
و کار می کند؟ انتظار هتل ۵ ستاره نداریم، اما یکسری حداقل ها 
باید برای ورزشکاری که با ضربان 180 تا 200 تمرین می کند 

وجود داشته باشد. 
 در روزهای اخیر بحث ورود مجوز خودرو های لاکچری 

فوتبالیست ها حسابی سر و صدا ایجاده کرده است... 

در این مورد چند وقتی است که ذهنم درگیر است، اما دیگر 
به این شرایط عادت کرده ام. اگر قانون وجود داشت هیچ وقت 
شرایط اینگونه نمی شد. ما کشور ثروتمند و مردم فوق العاده ای 
داریم، اما قانونمدارها همه چیز را به نفع خودشان می گذارند و 
هیچ چیز را درست و حسابی در نظر نمی گیرند. نمونه بارز آن نیز 
در این خصوص است. در المپیک توکیو به عنوان بالاترین سطح 
رقابت های ورزشی تنها سه نفر مدال طلا و کلاً ۷ نفر مدال گرفتند. 
 بعد از طلای المپیک به شما مجوز ورود خودرو داده 

نشد؟
مجوزی نگرفتیم، اما چند بار از جاهای مختلف قول پراید 
و پرشیا دادند که آن را هم ندادند )باخنده(. قرار بود یکی از 
خودروهای ثبت نامی را با قیمت کارخانه بدهند که این کار را 
هم نکردند. پورشه و»رنجروور« کجا بود، به قول پراید و پرشیا 

هم عمل نکردند. 
 صحبت پایانی؟

در ورزش خیلی مسائل برای ورزشکار پیش می آید که نمی شود 
در مورد آنها صحبت کرد. امیدوارم روزی یک ارگان، کمیته، بخش 
یا دفتری در وزارت ورزش باشد تا دغدغه ورزشکاران را بشنود و 
اگر درست بود به آن عمل کند. در خصوص بحث مجوز ورود 
خودرو این روزها خیلی بحث است. یا این موضوع حق است یا نه. 
اگر حق است که نوش جان آنها و اگر حق نیست باید درست شود. 
امیدوارم روزی قسمت باشد تا ورزشکاران حرف های خود را بزنند 
یا دادگاهی باشد که ورزشکاران از حق خود دفاع کنند. چرا باید 
قول هایی داده و در رسانه و اخبار گفته شود، اما عمل نشود؟ هیچ 
کدام از قول هایی که به من دادند عملی نشد. استاندارد، سجادی 
وزیر ورزش، شهرداری اسلامشهر، راه و شهرسازی و بسیاری 
جاهای دیگر قول هایی دادند که هیچ کدام عمل نشد. نامه  و اسناد 
آنها هم است. در مراسم افطاری ریاست جمهوری هم نامه دادیم 

که پیگیری نشد. 

آرمان ملی: اولین تمرین تیم استقلال با جواد نکونام با حاشیه 
همراه شد. در این تمرین پس از سردادن شعار علیه سرپرست 
باشگاه توسط برخی هواداران، یکی از افراد شرور با هواداران زد و 

خورد به راه انداخت. 
 اولین تمرین 

اولین جلسه تمرین استقلال برای حضور در فصل جدید لیگ 
برتر روز پنج شنبه در کمپ ناصر حجازی و با حضور جواد نکونام، 
حجت کریمی و کادر فنی جدید این تیم برگزار شد. 1۴ بازیکن 
فصل گذشته استقلال در این جلسه تمرینی حضور پیدا کرده و 
زیر نظر جواد نکونام به تمرین پرداختند. هم چنین در این جلسه 
تمرینی نکونام به شدت از سوی هواداران استقلال تشویق شد 
و این مربی به سمت هواداران رفت از حضور آنها قدردانی کرد. 
هواداران استقلال هم چنین علیه حجت کریمی، سرپرست 
مدیرعاملی باشگاه استقلال، شعار »حیا کن! رها کن!« سر داده و 
خواهان جدایی او از این باشگاه شدند. بعد از سردادن این شعار بود 
که یکی از افراد شروری که در بین تماشاگران حاضر بود درگیری 
به راه انداخت! نکته بدتر اینکه تصاویری روز پنجشنبه منتشر شد 
که این فرد شرور قبل از شروع تمرین با سرپرست باشگاه استقلال 

دیدار و خوش و بش کرده است. 
 صحبت های نکونام 

جواد نکونام در حاشیه اولین تمرین تیم فوتبال استقلال، 
اظهار داشت: ابتدا دوست دارم از هواداران تشکر کنم که واقعا از 
روز اول تا امروز که شروع تمرینات ما است، همیشه لطف داشتند 
و حمایت کردند. خدا را شکر می کنم چنین هواداران خوبی کنار 
ما هستند که امید و گرما به ما می دهند. ان شاءا... بدانیم در ادامه 
راه چه کار سختی داریم و موفق باشیم. وی درمورد هدفش با 
تیم استقلال عنوان کرد: هدف همه تیم ها مشخص است و برای 
گرفتن جام تلاش می کنند. امروز کار ما شروع شد و تا روز آخر 
می جنگیم و برای قهرمانی تلاش می کنیم. وی درخصوص اینکه 
گفته می شود از روند نقل و انتقالات استقلال رضایت ندارد، پاسخ 
داد: نه اینگونه نیست. راحت و شفاف می گویم باید بهترین نقل و 
انتقالات را داشته باشیم و باید بهترین بازیکنان و نفرات را بگیریم 
زیرا این هواداران از من و تیم توقع دارند. بهترین بازیکنان و نفرات 
را باید اینجا جمع کنیم تا در طول فصل بهترین نتایج را بگیریم. 

سرمربی استقلال در مورد اینکه برخی رقیبان خیلی زودتر از آبی 
پوشان نقل و انتقالات را شروع کرده و برخی نفرات مدنظر خودش 
را جذب کرده اند و آیا این تعلل به ضرر استقلال تمام نمی شود، 
توضیح داد: خیلی از تیم ها کار خود را از سال گذشته شروع 
کردند. قبل از اتمام لیگ با بازیکنان خود تمدید کرده یا با نفرات 
جدید صحبت کرده و آنها را گرفتند. نکته خیلی مهم این است 
که می گویند استقلال سقف قرارداد دارد اما اینگونه نیست . اینها 

برای ضربه زدن به تیم ماست. 
 واکنش باشگاه 

در پی اتفاقات عجیب در تمرین شاگردان نکونام، باشگاه 
استقلال بیانیه زیر را منتشر کرد: اولین جلسه  تمرینی پیش فصل 
تیم فوتبال استقلال برای حضوری قدرتمند در لیگ آتی در 
شرایطی برگزار شد که اتفاقاتی تلخ، ایجاد شده توسط برخی از 
افراد معلوم الحال کام هواداران باشگاه بزرگ استقلال را تلخ کرد. 
افرادی که برای برهم زدن نظم اولین تمرین سال که با حضور 
پرشور و رشک برانگیز هواداران برگزار شد، همه تلاش خود را 
برای بی احترامی به ارکان باشگاه انجام دادند. همچنین در تمرین 
امروز شاهد برخوردهای زننده ای با هواداران فهیم استقلال بودیم. 
باشگاه استقلال ضمن محکومیت شدید این حادثه، از تمامی 
هواداران دوست داشتنی عذرخواهی می کند. حضور افرادی که 
پیش از این به راحتی در کنار مجموعه ی  باشگاه استقلال حضور 
داشتند، از امروز و به دستور سرپرست مدیرعاملی باشگاه ممنوع 
شد و بدون شک و با همکاری خود هواداران که صاحبان اصلی 
باشگاه هستند، مانع از روی دادن اتفاقاتی مشابه آنچه امروز 
رخ داد خواهیم بود. فرهنگ هواداری و مکتب استقلال عاری از 
هرگونه بداخلاقی است و اتفاق غیرقابل بخشش امروز، هرگز تکرار 
نخواهد شد. ما بر این باوریم که هوادار استقلال در خانه خود باید 
تکریم شود و بار دیگر ضمن عذرخواهی بابت صحنه های زشتی 
که امروز رقم خورد، به زودی از هواداری که مورد خشونت قرار 
گرفت، دلجویی خواهد شد. مطمئن باشید با هم از این روزها 
عبور خواهیم کرد. استقلال امسال تیمی متحد با هم و یکپارچه 

با هواداران خواهد بود. 
 ورود وزارت؟

در پی برخورد انجام شده با یکی از هواداران باشگاه استقلال، 

حراست وزارت ورزش و جوانان به این موضوع ورود کرد. برخورد 
انجام شده از سوی افرادی با یکی از هواداران استقلال در جریان 
تمرین تیم استقلال، پای حراست وزارت ورزش و جوانان را به این 
موضوع باز کرد و قرار است این موضوع به صورت ویژه دنبال شود. 
در نخستین گام حراست وزارت ورزش با تذکر به مدیریت باشگاه 
استقلال به دلیل اتفاقات رخ داده، بر لزوم تکریم هواداران در جریان 

بازی ها و تمرینات تیم های باشگاهی تاکید کرد. 
  نظر پیشکسوت 

محمد نوری در گفت وگو با فارس، در خصوص حواشی به وجود 
آمده در حاشیه اولین تمرین فصل آبی پوشان، اظهار داشت: 
واقعا جای تاسف دارد که چنین حوادث و حواشی را می بینیم. 
افرادی که اصلا نباید وارد ورزشگاه و زمین ورزشی شوند، باعث 
این اتفاقات بودند و جای تعجب دارد. وی افزود: از نکونام حمایت 
کردیم و الان هم حمایت می کنیم اما او باید حواشی را جمع کند 
و اجازه دخالت در برخی موارد را به هیچ کس ندهد. کنار زمین 
افرادی را دیدم که نباید حتی حق حضور در کنار زمین را داشته 
باشند اما متاسفانه وضعیت کمپ حجازی خیلی خراب بود. 
مدیریت نشد و متاسفم که افراد حاشیه ساز در کنار تیم حاضر 

شدند. 
خط قرمز ما هواداران هستند. متاسفانه به هواداران استقلال 
توهین و تعرض شد. اصلا نمی توانیم این اتفاق را بپذیریم. نکونام 
باید بتواند حاشیه ها را جمع کند. اولین روز اصلا رضایت بخش 
نبود. اتفافات بدی رخ داد که اصلا در خور نام و جایگاه استقلال 
نبود. نوری در خصوص روند تیم بستن در فصل جدید، عنوان 
کرد: در وهله اول نیمکت تیم باید بسیار قوی باشد. سال های 
گذشته روی نیمکت مشکل داشتیم. امیدوارم امسال این مشکل 
را نداشته باشیم. ضمن اینکه هنوز یارگیری خوبی نکرده ایم. با 
مهره های کلیدی قراردادی بسته نشده، تمدیدی ها انجام نشده و 
این مسائل باعث نگرانی ما و هواداران است. استقلال بازیکن سطح 
بالا می خواهد. ان شاا... این مسائل به زودی حل شوند. وی افزود: 
به عنوان یک پیشکسوت از نکونام می خواهم افراد حاشیه ساز را 
از خودش و تیمش دور کند. اگر همین الان جلوی این حواشی 
گرفته نشود، به زودی مشکل ساز می شود و خدای ناکرده مانع 

کارکردن شما خواهد شد. 

باشگاه عذرخواهی کرد؛ وزارت ورزش بررسی می کند

درگیری در اولین تمرین نکونام و استقلالدرگیری در اولین تمرین نکونام و استقلال

سرمربی تیم ملی وزنه برداری با اشاره به 
اتفاقات رخ داده در رکوردگیری تیم ملی، از 
خداحافظی سهراب مرادی وزنه بردار سنگین 
وزن ایران خبر داد و به صورت رسمی خط 
خوردن کیانوش رستمی را تایید کرد.  به 
گزارش مهر، نواب نصیر شلال درباره شرایط 
کیانوش رستمی و سهراب مرادی در رقابت های 
رکوردگیری تیم ملی گفت: این دو قهرمان برای 
وزنه برداری و ورزش کشورمان زحمت کشیدند. 
ما هم تلاشمان بر این بود در نهایت احترام و 
به طرز شایسته ای ادامه بدهند و اگر هم قرار 

است آخرین مسابقاتشان باشد، به نحو احسن 
برگزار بشود. 

وی افزود: از کیانوش رستمی خواستیم حضور 
داشته باشد که شرایطش متفاوت بود. دو شرط 
برای او داشتیم که متاسفانه نتوانست شرایط ما 
را انجام بدهد. اول اینکه در رکوردگیری حضور 
داشته باشد و دوم هم ثبت وزنه های قابل قبول 
نسبت به رقبای جوان. رستمی آسیب دیده بود و 
مصدومیتش قابل قبول است ولی شرایط طوری 
است که باید تیم آماده ای داشته باشیم.  سرمربی 
تیم ملی وزنه برداری خاطرنشان کرد: ورزشکاری 

که خودش می خواهد دور از تیم تمرین کند، باید 
آسیب دیدگی و استراحت و اوجش را مدیریت 
کند. دو ماه تا مسابقات قهرمانی جهان فاصله 
داریم و تکلیف بر ما از سوی فدراسیون جهانی 
این بود که نفرات نهایی را تا امروز معرفی کنیم. 
متاسفانه رستمی نتوانست در رکوردگیری 
شرکت کند و نتوانستیم در خدمتش باشیم.  
نصیرشلال ادامه داد: سهراب مرادی هم آسیب 
دیدگی و جراحی داشت. او سعی کرد شروع کند 
که متاسفانه یا خوشبختانه دیروز به این نتیجه 
رسیدیم ایشان هم ان شاءا... خداحافظی می کند. 

خداحافظی سهراب مرادی از 
تیم ملی وزنه برداری

رستـمی 
هم خط خورد 


